
Protokół nr 14/2011 
posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 05 grudnia 2011 r.  
w godz. od 1530 do 1600 w sali nr 101 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach  

przy ul. Mickiewicza 1. 
 

Obecni członkowie Komisji: 

1) Dorota Jabłońska   – przewodnicząca  Komisji,  

2) Anna Ruszewska   – wiceprzewodnicząca Komisji, 

3) Józef Kimera,  

4) Zdzisław Koncewicz,  

5) Adam Ołowniuk,  

6) Sławomir Szeszko,  

nieobecni: 

1) Janusz Krzesicki,  

2) Krzysztof Tumialis.  

 

W posiedzeniu udział wzięli : 

1) Czesław Renkiewicz  – Prezydent Miasta Suwałk, 

2) Łukasz Kurzyna   – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk, 

3) Wiesław Stelmach  – Skarbnik Miasta, 

4) Honorata Rudnik   – Naczelnik Wydz. ZPS, 

5) Maria Metelska   – Dyrektor MOPS. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła Dorota Jabłońska, która powitała zebranych 
i zapytał o uwagi do porządku posiedzenia.  
 Uwag nie wniesiono, wobec czego został przyjęty następujący porządek 
posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budŜetu Miasta na 2012 rok 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Suwałki na lata 2012 – 2025. 

3. Wolne wnioski. 
 



Ad pkt. 1 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budŜetu miasta na 2012 r.  
 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu nr 15/2011 posiedzenia 
Komisji Finansowo – BudŜetowej z dnia 15 grudnia 2011 r.  
 
Dorota Jabłońska przypomniała, iŜ zgodnie z terminami obowiązującymi w toku 
prac nad projektem uchwały budŜetowej, radni mogli składać na ręce 
przewodniczącego właściwej merytorycznie Komisji, w terminie do 29 listopada 
br., w formie pisemnej, poprawki do omawianego projektu uchwały. W kaŜdym 
przypadku składania poprawek, które spowodowałyby zwiększenie sumy 
planowanych w budŜecie wydatków, wnioskodawca zobowiązany był wskazać 
źródło pozyskania, na wskazany cel, środków finansowych.  

Poinformowała, Ŝe do Biura Rady Miejskiej w dniu 29 listopada 2011 r. 
wpłynął wniosek radnego – Krzysztofa Ołowniuka o wniesienie poprawek  
do projektu uchwały w sprawie budŜetu Miasta na 2012 r. oraz projektu uchwały  
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Suwałki na lata 2012 – 2025 
– wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Czesław Renkiewicz uzasadnił, iŜ wniosek nie moŜe być zrealizowany  
z następujących powodów:  

− braku dokumentacji na wykonanie termomodernizacji oraz szacunku 
kosztów jej wykonania w budynku Specjalnego Ośrodka Szkolno – 
Wychowawczego Nr 1, 

− braku środków finansowych zarezerwowanych w budŜecie miasta  
na 2012 r., na to zadanie.  

 
Wiesław Stelmach poinformował, Ŝe wniosek obecnie nie moŜe być zrealizowany 
z powodu braku środków finansowych i zadanie to naleŜy wprowadzić  
do Wieloletniej Prognozy Inwestycyjnej. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili innych wniosków, wobec czego przystąpili  
do głosowania.  
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  - 4 radnych, 
przeciw      - 2 radnych, 
wstrzymało się od głosu    - 0. 

 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
budŜetu miasta na 2012 rok. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 



Ad pkt. 2 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Suwałki na lata 2012-2025.  
 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu nr15/2011 posiedzenia 
Komisji Finansowo – BudŜetowej z dnia 15 grudnia 2011 r.  
 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili  
do głosowania 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  - 4 radnych, 
przeciw      - 2 radnych, 
wstrzymało się od głosu    - 0. 

 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Suwałki na lata 2012 - 2025. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad. pkt. 3  
Wolne wnioski.  
 
Wniosków nie zgłoszono. 
 
Po wyczerpaniu porządku, Przewodnicząca podziękowała zgromadzonym  
za udział i zamknęła posiedzenie. 
   
Na tym protokół zakończono 
 
 
                                                                  Przewodnicząca Komisji 

                                                        Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 
                                                                    Rady Miejskiej w Suwałkach 
 
                                                                                     Dorota Jabłońska  
 
 
Protokołowała: 
 
Maria Święcicka 
Główny specjalista w Wydziale Organizacyjnym 
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  


